
Bestyrelsesmøde 07-10-2018 

 

Tilstede: Bettina, Christian, Tommy, Kaj og Lars P 

' 

Referant: Bettina 

 

Dagsorden: 

 

1. Ris og ros 

2. Økonomi 

3. Rengøring 

4. Dame Double 

5. Barsedlen 

6. Fliser udenfor 

7. evt. 

 

 

1. 

A)  Forespørgsel på om der må blive afholdt et firma arrangement i klubben en fredag i foråret. 

Der vil derfor blive sat en fredag af i marts måned 2019 til et lukket arrangement. Det vil fremgå af 

kalenderen hvornår at det bliver. 

 

B)  Forespørgsel på om der må blive afholdt firma/personale arrangement D. 6/11 eller D. 15/11 

2018 i klubben. Dette vil være om eftermiddagen, og det vil være afsluttet inden der er kampstart. 

Det vil også komme til at stå i kalenderen. 

 

C) Vi har fået forslag om at der er et bestemt medlem der skal smides ud. Dette ser bestyrelsen 

ikke grundlag for, og derfor er dette forslag afvist. (dette er pga at vedkommende har tabt en 

dartkamp til en anden) 

 

D) Der har været forslag om at bytte rygerrummet og ikke rygerrummet om, dette kan ikke lade 

sig gøre af hensyn til ventilationen. 

    

E)  Der har været et forslag om vi skal holde noget juledart i klubben også for udefra 

kommende. Vi har givet grøn lys til til vedkommende og fastsat en evt dato. Så sæt kryds i 

kalenderen D. 29/12-2018. Bestyrelsen skal selvfølgelig også være behjælpelige. 

 

F)  Der er kommet klager over at man ikke giver besked om enten flytning eller aflysning af 

kampe på bullshooter maskinen. Vi skal lige huske på at der kun er en maskine og der er nogle der 

spiller både double, trio, grandmaster og vrs league på den. Husk at give besked til Kaj på tlf 

30486093 ved flytning eller aflysning af Kamp. Man bliver nød til at huske at tage hensyn til alle. 

   

2. Økonomien ser fin ud. 

 

3. Der vil begynde at blive gjort rent 2 gange i ugen. Vi er mange medlemmer og der er mange 

kampe i løbet af en uge. Derfor har vurderingen været at opgradere rengøringen. Man skal dog 

stadig huske på at alle har ansvaret for at klubben ser fin og ren ud. 

 

 

4. Maya har kontaktet bestyrelsen om hun igen til næste år måtte arrangere en Dame Double i 

klubben. Dette har hun fået grønt lys for. Så engang i foråret vil klubben blive fyldt op med damer. 

Mere om dette senere. 



 

5. Vi oplever at det ret ofte roder rigtig meget i barsedlen, især efter at der er kommet dåser på 

sedlen og i køleskabet. Vi til se om vi kan ændre barsedlen så det bliver nemmere at finde ud af det 

med dåser og måske mere overskueligt. Hvis man har svært ved at kunne finde ud af at tælle kassen 

op, så henviser vi til den meget udførlige seddel der er lavet hvorpå man kan se hvordan man laver 

optælling. Husk lige at læg tallene sammen og før dem ud. Der er ofte meget dobbelt arbejde for 

kasseren hvis man ikke gør det. Husk ligeledes ALTID NAVN OG DATO, MEGET VIGTIGT. 

 

 

6. Weekenden i uge 43 vil der blive lagt fliser udenfor tilbygning og klubben. Så kom frisk og 

giv et nap med til at arbejde. 

 

7.  

A)  Der vil blive indkøbt en markise som bliver hængt op ud fra tilbygningen. Så kan man stå i 

tørvejr og ryge. 

         

B)  Husk at når man spiller i tilbygningen at man sætter varmepumpen på 18 grader. Altså lad 

være med at slukke for den, hvis du syntes der er for koldt ved de 18 grader kan man selvfølgelig 

sætte den op i grader, men forlader du rummet så sæt den på 18 grader igen. 

 

C) Når man har barvagten og der mangler noget i klubben, så tjek lige op på om der evt ikke 

skulle være chips/flæskesvær/drikkevare i klubben inden man ringer til chr. Der står ofte noget i 

skabene i gangen eller i køleskabet i tilbygningen. Så husk ligeledes når at du lukker at tjekke disse 

steder så du kan fylde op diverse steder. 

 

D) Der vil blive indkøbt nogle nye barstole samt et bord til tilbygningen. 

 

E)  Der vil blive afholdt BØRNE JULEHYGGE DART D. 15/12 i klubben. Husk og sæt kryds i 

kalenderen. Der vil hurtigst muligt komme en invitation i klubben. 

 

Husk at brug ris og ros postkassen 

 

Mvh Bestyrelsen 


